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Protokół nr 3/2009 

z odbytej w dniu 12 marca 2009 roku 

SESJI 

RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 

Obecni na sesji:
 
 

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 14 Radnych  

w obradach udział wzięło 13 Radnych oraz 1 radny elekt, lista obecności stanowi 

załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 i 3 do protokołu 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów: 

Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów. 

Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 

Porządek obrad: 

 

I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Złożenie ślubowania przez Radnego wybranego w wyborach uzupełniających do rady 

Miejskiej w Cieszanowie, które odbyły się w dniu 8 marca br.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

5. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami Rady 

Miejskiej. 

II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie.   

III. Interpelacje i zapytania radnych. 

IV. Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na rok 2009: 

1. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza. 

2. Odczytanie opinii Komisji Budżetowej. 

3. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej. 

4. Dyskusja nad projektem uchwały Budżetowej. 

5. Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

V. Podjęcie uchwał:  

- w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr 3/I/2006  z dnia 27 listopada 2006 

r. w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Cieszanowie  

- w sprawie powołania Radnego Stanisława Myśliwego w skład Komisji Rady 

Miejskiej w Cieszanowie  

- w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego,  

- w sprawie zmiany zakresu wykonywania wieloletniego programu inwestycyjnego 

pn. „Przebudowa ciągu dróg Cieszanów Nowe Sioło – Załuże”,  

- w sprawie wstrzymania realizacji wieloletniego programu inwestycyjnego pn.: 

„Droga przez „Zalew” w Starym Lublińcu”,  

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej samorządowi Województwa 

Podkarpackiego na realizację zadania publicznego,  

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Lubaczowskiego na 

realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych w 2009 r.,  

- w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Dachnów”,  

- w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Stary Lubliniec”  
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 w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów do ustalania wysokości 

cen i opłat oraz sposobu ustalania cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej jednostek samorządu terytorialnego  

VI. Wnioski i oświadczenia radnych. 

VII. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

VIII. Zakończenie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 

Ad. I pkt. 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki otworzył 

XXXIV sesję zwyczajną Rady. Następnie Przewodniczący powitał Radnych, Sołtysów oraz 

zaproszonych gości. 

W obradach uczestniczyło 13 Radnych oraz jeden radny elekt - quorum zgodne do 

podejmowania uchwał. 

 

Ad. I pkt. 2. 

 

Złożenie ślubowania przez Radnego wybranego w wyborach uzupełniających do Rady 

Miejskiej w Cieszanowie zarządzonych na dzień 8 marca 2009 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Edward Batycki przypomiał, iż zgodnie z ustawą 

o samorządzie gminnym nowo wybrany Radny na pierwszej sesji składa ślubowanie i od tego 

momentu staje się pełnoprawnym członkiem Rady. 

Przewodniczący odczytał tekst ślubowania: “Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej 

Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, 

mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”, a Radny Pan Stanisław Myśliwy 

złożył ślubowanie wraz ze słowami „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Następnie Pan Edward Batycki w imieniu całej Rady pogratulował Panu Stanisławowi 

Myśliwemu wyboru na Radnego i złożył na jego ręce wiązankę kwiatów. 

 

Ad. I pkt. 3. 

 

Przewodniczący zapoznał zebranych z porządkiem obrad. Wobec braku uwag 

Przewodniczący poddał przedstawiony porządek obrad pod głosowanie, w wyniku, którego 

został on przyjęty jednomyślnie, głosami 14 „za”. 

 

Ad. I pkt. 4. 

 

Następnie Przewodniczący Edward Batycki poddał pod głosowanie protokół z XXXIII 

sesji, który był wyłożony do wglądu w biurze Rady. Wobec braku uwag do powyższego 

prowadzący obrady przeprowadził głosowanie i stwierdził, iż protokół z ostatniego 

posiedzenia Rady Miejskiej został przyjęty jednomyślnie, głosami 14 „za”. 

 

Ad. I. pkt. 5. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między 

Sesjami Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki poinformował, 

zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – stanowi ona załącznik nr 4 do 

protokołu.  
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Ad. II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie. 
 

Z uwagi na nieobecność Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów Pana Zdzisława Zadwornego 

sprawozdanie zostanie złożone na kolejnym posiedzeniu Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 

Ad. III. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono interpelacji ani zapytań. 

 

Ad. IV pkt 1. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez 

                       Burmistrza. 

 

Pani Anna Stanowska Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów omówiła projekt uchwały 

w sprawie budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na rok 2009. Dodała, iż dzisiaj został 

opracowany nowy projekt uchwały budżetowej i nie zdążyła pokserować radnym, więc 

odczyta zamiany.  

 

Ad. IV pkt 2. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

                        budżetowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał dwie opinie Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie: 

- w sprawie opinii o projekcie budżetu Gminy Cieszanów na 2009 rok wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami – załącznik nr 5 do 

protokołu, 

- w sprawie opinii o możliwości sfinansowania w 2009 roku przedstawionego przez 

Gminę Cieszanów deficytu budżetu oraz opinii o prawidłowości dołączonej do 

projektu budżetu Gminy Cieszanów na 2009 rok prognozy kwoty długu - załącznik 

nr 6 do protokołu. 

 

 

Ad. IV pkt 3. Odczytanie opinii Komisji Budżetowej. 

 

Pan Zdzisław Kasperski Przewodniczący Komisji Budżetowej złożył wniosek  

o 10 minut przerwy w celu zwołania posiedzenia Komisji Budżetowej i ponowne 

zaopiniowanie po zmianach projektu uchwały budżetowej na 2009 rok  

Głos zabrał Radny Pan Wojciech Broź, który złożył wniosek o ponowne odczytanie 

przez Panią Skarbnik najważniejszych zmian w projekcie uchwały budżetowej. 

Kolejno Pani Anna Stanowska odczytała wprowadzone zmiany w uchwale budżetowej 

na 2009 rok.  

 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący porosił Pan Zdzisława Kasperskiego o odczytanie 

opinii Komisji Budżetowej – załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad. IV pkt 4. Dyskusja nad projektem uchwały Budżetowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

budżetowej na 2009 rok. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie poprosił o przesłanie Radnym oraz sołtysom 

uchwałę budżetową ze zmianami.  

Wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Ad. IV pkt 1. Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż uchwała po 

zmianach została przyjęta głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” 

– 0 Radny. 

 

Ad. V.  Podjęcie uchwał.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 

odczytał projekt uchwały: 

 

- w sprawie powołania Radnego Stanisława Myśliwego w skład Komisji Rady 

Miejskiej w Cieszanowie - załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Pan Edward Batycki zapytała Radnego Pana Stanisława Myśliwego, czy wyraża zgodę na 

członkostwo w Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej. 

Pan Stanisław Myśliwy wyraził zgodę na członkostwo w przedmiotowych komisjach. 

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Oświaty i Kultury i uzyskał pozytywna opinię. 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Następnie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr 3/I/2006  z dnia 27 listopada 2006 

r. w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Cieszanowie - załącznik 

nr 9 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił członków Komisji ds. Oświaty i Kultury o zebranie się  

i wybranie spośród członków komisji Przewodniczącego. 

 

Pan Edward Batycki ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Po przerwie Pan Piotr Bielko poinformował zebranych, iż Przewodniczącym Komisji 

ds. Oświaty i Kultury został Pan Piotr Bielko, głosami 4 „za”, a zastępcą został Pan Stanisław 

Myśliwy. 

 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

 

Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

 

- w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, - załącznik nr 10 do protokołu. 
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Głos w sprawie zabrała Pani Anna Stanowska, Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów, która 

przedstawiła zebranym zasadność podjęcia powyższej uchwały. 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Budżetowej  

i uzyskał pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 

Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 

 

- w sprawie zmiany zakresu wykonywania wieloletniego programu inwestycyjnego 

pn. „Przebudowa ciągu dróg Cieszanów Nowe Sioło – Załuże”, - załącznik nr 11 

do protokołu. 

 

Zastępca Burmistrza poinformował, iż wniosek o „Przebudowę ciągu dróg Cieszanów 

Nowe Sioło – Załuże” nie przeszedł, więc wycofujemy go.  

Kolejno głos w sprawie zabrał radny Pan Wojciech Broź, który poinformował zebranych, 

iż wniosek „Przebudowa ciągu dróg Cieszanów Nowe Sioło – Załuże” znajduje się na liście 

rezerwowej i w przypadku, gdy jakaś z gmin wycofałaby się, to wtedy do budżetu 

wprowadzamy te środki. 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Budżetowej  

i uzyskał pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 

Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 

 

- w sprawie wstrzymania realizacji wieloletniego programu inwestycyjnego pn.: 

„Droga przez „Zalew” w Starym Lublińcu”, - załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Pan Janusz Mazurek wyjaśnił, iż wniosek pn. „Droga przez „Zalew” w Starym Lublińcu” 

po ocenach uklasyfikował się na 49 miejscu, a przeszło 45 do realizacji. Dodał, iż może 

okazać się, iż jakieś gminy zrezygnują lub po przetargach zostaną środki do podziału to wtedy 

możemy przesunąć się na wyższe miejsce na liście i wprowadzimy odpowiednie środki do 

budżetu zabezpieczające realizację powyższej inwestycji. 

Kolejno radny Pan Zygmunt Lesiczka złożył wniosek, aby do przedmiotowej uchwały 

dodać paragraf, w którym określi się termin realizacji tej inwestycji, aby nie okazało się, iż 

remont tej drogi nigdy nie będzie zrealizowany. 

Zastępca Burmistrza odpowiadając wyjaśnił, iż nie ma podstawy prawnej, aby taki zapis 

umieścić w przedmiotowej uchwale, gdyż nie otrzyma ona pozytywnej opinii prawnej 

wydziału nadzoru i kontroli w Urzędzie Wojewódzkim. Dodał, iż na tą drogę w kolejnych 

naborach będziemy składać wniosek, gdyż mamy już przygotowaną dokumentację na to 

zadanie. Jeżeli wpisalibyśmy jakąkolwiek datę realizacji tej inwestycji, wtedy musimy  

w budżecie zabezpieczyć środki na realizację tego zadania, a to wiąże się z kredytem.  

Poinformował, iż jeśli wpisalibyśmy w uchwale, iż inwestycja będzie realizowania  

w 2010 roku, a nie zostaną ogłoszone w tym czasie nabory wniosków na realizacje tego 

zadania to w 2010 roku zgodnie z zapisem w uchwale inwestycja będzie realizowana,  

ale z własnych środków Gminy, a jest to koszt ok. 4 milionów zł.  

Następnie Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Andrzej Szymanowski 

poinformował, iż na pewno Gmina będzie składać na to zadanie wniosek przy kolejnym 

naborze. Dodał, iż jeżeli wniosek o drogę nie został pozytywnie zaakceptowany do realizacji, 
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gdyż droga jest za droga, to wniosek trzeba ponownie przeanalizować i obniżyć koszty 1 km 

drogi, aby miała ona szanse na dofinansowanie. 

Głos zabrał radny Pan Stefan Chomyszyn, który potwierdził, iż nie ma możliwości 

prawnej, aby do przedmiotowej uchwały wpisać termin realizacji tego zadania, jest to 

uchwała, która wstrzymuje wieloletni program inwestycyjny i stosowne zapisy w projekcie 

budżetu zostały poczynione, a Rada uchwaliła budżet. Dodał, iż obecnie zmieniły się kryteria 

oceny w przyszłych naborach wniosków, które będą bardziej skierowane na obszary wiejskie 

i nie będą oceniane gospodarstwa agroturystyczne oraz podmioty gospodarcze.  

Ma informacje, iż wnioski te ponownie przez Gminy składane będą miały duże szanse na 

akceptacje. 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Osiedla Janina Krawczyk, która poinformowała, iż 

przedmiotowa droga ma znaczenie strategiczne i na zebraniu wiejskim w sprawie budżetu Pan 

Burmistrz zapewnił zebranych, iż wniosek na tą drogę będzie składany w 2010 roku.  

Po wyjaśnieniach radny Pan Zygmunt Lesiczka wycofał złożony wniosek. 

 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Budżetowej  

i uzyskał pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 12 Radnych, „przeciw” – 0 

Radny, „wstrzymał się” – 2 Radny. 

 

Następnie Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 

Podkarpackiego na realizację zadania publicznego, - załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Budżetowej  

i uzyskał pozytywna opinię, tak jak i kolejna uchwała. Następnie Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 

Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 

 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Lubaczowskiego na 

realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych w 2009 r., - załącznik nr 

14 do protokołu. 

 

Głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który złożył wniosek o dopisanie w § 1  

w przedmiotowej uchwale słowa „i chodników”, gdyż jest sam zapis „Przebudowa ciągu dróg 

powiatowych”.  

Odpowiadając Pan Janusz Mazurek poinformował, iż nie ma potrzeby dodawania 

takiego zapisu, gdyż zgodnie z prawem o ruchu drogowym droga w terenie zabudowanym to 

jest jezdnia i chodniki, a na terenie niezbudowanym droga to jest jezdnia, pobocze, rowy i pas 

zieleni, dlatego wnioskowany zapis jest zbyteczny.  

 Pan Wojciech Broź poinformował, iż podtrzymuje wniosek, gdyż pomoc dla powiatu opiewa 

na sumę 500 tys. zł i jeśli nie można dopisać „i chodników” proponuje zapis wydzielenia 

kwoty 180 tys. zł na chodniki. 

Zastępca Burmistrza poinformował, iż nie można wnieść żadnego zapisu do 

przedmiotowej uchwały, jest to zadanie inwestycyjne i dopiero po przetargach możemy 
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mówić o jakichkolwiek kwotach, a remont drogi będzie na pewno wraz z przebudową 

chodników. 

Kolejno Pan Wojciech Broź poinformował, iż wycofuje wniosek i trzyma Zastępcę 

Burmistrza za słowo, iż będzie to przebudowa drogi wraz z chodnikami.  

Kolejno głos zabrał radny Pan Stefan Chomyszyn, który poinformował, iż gmina 

udziela pomocy finansowej dla powiatu w wysokości 500 tys. zł i jest to wkład własny gminy 

i gmina nie może wnosić żadnych dodatkowych zapisów, gdyż taki tytuł jest w złożonym 

wniosku i takim zapisem musimy się posługiwać.   

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż 

został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 

Radny. 

 

Kolejno Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 

 

- w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Dachnów”, - załącznik nr 

15 do protokołu. 

 

Głos zabrała Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Andrzej Szymanowski  

 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego i uzyskał pozytywna opinię, tak jak i kolejna uchwała. Następnie 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Następnie Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

 

- w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Stary Lubliniec” - 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

Głos zabrał Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Andrzej Szymanowski, który 

poinformował, iż obecnie pracuje nad wnioskami o remont Domów Kultury w Dachnowie  

oraz w Starym Lublińcu. Dodał, iż aby uzyskać środki na odnowę centrów wsi konieczne jest 

uchwalenie przez Radę „Planu odnowy wsi” dla tych obu miejscowości. Zaznaczył, iż Gmina 

nie może być wnioskodawca dla obu wniosków, więc dla Starego Lublińca wnioskodawcą 

jest Centrum Kultury i Sportu, a dla Dachnowa Gmina z tego względu, iż Gmina będzie się 

także starać do Ministra Kultury o dodatkowe środki na remont Domu Kultury w Dachnowie. 

Poinformował, iż Gmina maksymalnie może wnioskować o 800 tys. zł, więc wnioskuje na 

remont Domu Kultury w Starym Lublińcu o kwotę 500 tys. zł, a na remont Domu Kultury  

w Dachnowie o kwotę 300 tys. zł. 

Kolejno głos zabrała radny Pan Zygmunt Lesiczka, który zapytał, co będzie jeśli któryś  

z tych dwóch wniosków nie przejdzie. Zapytał, co będzie, jeżeli w Dachnowie przejdą 

wszystkie wnioski, a w Lublińcu nie przejdzie wniosek na remont Domu Kultury, co on, jako 

radny ma powiedzieć mieszkańcom.  

Odpowiadając Sekretarz wyjaśnił, iż ma informacje, iż jeżeli wszystkie Gminy złożyłyby 

wnioski w wysokościach 800 tys. zł to środki wystarcza dla wszystkich gmin.  

Kolejno Pan Zbigniew Wróbel Przewodniczący Rady Powiatu w Lubaczowie poprosił o 

powtórzenie kot składa wniosek dla Starego Lublińca, a kto składa wniosek dla Dachnowa.  
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Odpowiadając Pan Andrzej Szymanowski poinformował, iż oba wnioski przygotowywane 

są w Urzędzie Gminy przez Pana Jerzego Szajowskiego, a Sekretarz ma nad tym nadzór. Te 

wnioski na dzień dzisiejszy są przygotowane w 50%, a termin składania jest do końca marca.  

Dodał, iż wniosek o remont Domu Kultury w Dachnowie składa Gminy, a wniosek o remont 

Domu Kultury w Starym Lublińcu składa Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie.  

Następnie Pan Zbigniew wróbel zaproponował, aby wnioski były składane odwrotnie, 

czyli aby wniosek na remont Domu Kultury w Starym Lublińcu składała Gmina, a wniosek  

o remont Domu kultury w Dachnowie składało centrum kultury i Sportu w Cieszanowie.  

Odpowiadając Sekretarz wyjaśnił, iż nie można tego zmienić, gdyż na remont Domu 

Kultury w Starym Lublińcu wniosek opiewa na kwotę 500 tys. zł i to w zupełności wystarczy, 

a na remont Domu Kultury w Dachnowie wniosek opiewa na kwotę 300 tys. zł i to jest I etap, 

a na II etap staramy się o środki od Ministra Kultury i nie może być dwóch różnych 

wnioskodawców.  

 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego i uzyskał pozytywna opinię, tak jak i kolejna uchwała. Następnie 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

- w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów do ustalania 

wysokości cen i opłat oraz sposobu ustalania cen i opłat za usługi komunalne o 

charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej jednostek samorządu terytorialnego - załącznik nr 17 do 

protokołu. 

 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego i uzyskał pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt 

uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, 

„przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

 

Ad. V.  Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Głos zabrał radny Pan Zygmunt Lesiczka, który złożył wniosek o oznakowanie drogi 

w Lublińcu, gdyż na tej trasie w wypadkach śmierć poniosło już 7 osób. Zapytał czy nie 

można postawić tam znaku ograniczającego prędkość. 

Odpowiadając na pytanie Pan Lesław Ciechanowski p.o. Kierownik Posterunku 

Policji w Cieszanowie poinformował, iż policja sama nie może postawić żadnego znaku.  

Głos zabrał Pan Janusz Mazurek, który poinformował, iż gmina przygotowuje się 

obecnie do aktualizacji i zmian organizacji ruchu na drogach gminnych, powiatowych oraz 

wojewódzkich i wniosek radnego zostanie przekazany odpowiednim władzom.  

 

 

Ad. VI. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 

W związku ze złożonym na poprzedniej sesji zapytaniem sołtysa wsi Gorajec Pana 

Ludwika Kudyba Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów poinformował, iż w 
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ubiegłym roku w poszególnych lasach gminnych pozyskano następującą ilość drewna  

w kwocie: 

Chotylub – 104 993,91 zł 

Cieszanów - 20 731,75 zł 

Dachnów – 10 074,11 zł 

Folwarki - 3 574,55 zł 

Gorajec – 16 132,43 zł 

Kowalówka – 141,10 zł 

Niemstów – 5 259,82 zł 

Nowie Sioło – 16 402,79 zł 

Nowy Lubliniec – 98 080,72 

Żuków - 1 726,35 

Razem: 277 117,50 zł 

Kontynuując poinformował, iż w ubiegłym roku na remont drogi w Gorajcu została 

przeznaczona kwota 152 178 zł, z czego wkład gminy wynosił 33 178 zł. Dodał, iż jeśli 

chodzi o dalszy remont drogi w Gorajcu decyzje zostaną podjęte po oszacowaniu dróg po 

zimie. 

Pan Ludwik Kudyba podziękował za odpowiedź i zaznaczył, iż na poprzedniej sesji 

mówił, iż jest w planie wycięcie 950 m
3
 drewna w lesie w Gorajcu i może z tych środków 

wyremontowałby dalszą część drogi w Goraju.  

Kolejno głos zabrał sołtys wsi Folwarki Pan Jan Jabłoński, który zapytał czy został 

przyjęty nowy projekt tras ścieżek rowerowych, czy ten projekt jest na etapie 

przygotowywania.  

Odpowiadając na pytanie Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Andrzej 

Szymanowski poinformował, iż jest przygotowywany nowy projekt. Dodał, iż na tym etapie 

trasa ścieżek rowerowych nie jest do końca określona, może być ona jeszcze pozmieniana. 

Dodał, iż trasa ścieżek rowerowych to 4 pętle o długości 15-30 km. Umieszczone są one 

głównie na drogach polnych i planowane tam będą utwardzenia i wyrównania. Wnioskowana 

kwota na ścieżki rowerowe to ok. 2 miliony zł. 

Następnie sołtys wsi Folwarki przerwał Sekretarzowi Miasta i Gminy Cieszanów  

i zapytał o konkretny przebieg trasy ścieżki rowerowej. Dodał, iż została podjęta stosowna 

uchwała Rady Sołeckiej wsi Folwarki z propozycją przebiegu ścieżki rowerowej na trasie 

Folwarki - Niemstów. Zaznaczył, iż ma nadzieję, iż ta propozycja zostanie uwzględniona  

w projektowanej trasie ścieżki rowerowej. Kontynuując poinformował, iż chciałby wcześniej 

wiedzieć o przebiegu ścieżki rowerowej na trasie Folwarki – Niemstów i poprosił  

o konsultację w powyższej sprawie.  

Kolejno Pan Andrzej Szymanowski poinformował, iż po sesji można podejść do niego 

i zobaczyć mapę z oznaczoną trasą ścieżek rowerowych. 

Sołtys Pan Jan Jabłoński zaproponował przekazanie powyższej informacji pracownikowi 

urzędu, który jest także członkiem Rady Sołeckiej wsi Folwarki.  

Następnie głos zabrał Pan Janusz Mazurkiewicz Członek Izby Rolniczej  

w Lubaczowie, który odnosząc się do kwestii budowy boiska w Dachnowie poinformował, iż 

jeżeli szkoła w Dachnowie nie ma boiska nawet z asfaltu to musi to być wina dyrektora 

szkoły albo mieszkańców. Dodał, iż w Nowym Lublińcu był dyrektor Pan Zbigniew Wróbel, 

który czynem społecznym wybudował boisko. 

Kolejno głos zabrał Pan Teofil Zygarlicki, który zapytał o możliwość określenia trasy 

ścieżki rowerowej ze Starego Lublińca do Niemstowa poprzez zalew, jest to bardzo dobra 

trasa na ścieżkę rowerową.  

Odpowiadając Pan Janusz Mazurek poinformował, iż droga przez zalew w pierwszym 

projekcie była, jako ścieżka rowerowa. Dodał, iż trasa ścieżki rowerowej biegnie od Futor 



10 

 

poprzez las, aż do Huty poprzez Lublińce ok. 30 km. Zaznaczył, iż w pierwszej wersji trasa 

biegła także przez Folwarki, ale sołtys poprosił o ominięcie wsi Folwarki. Kolejno zapytał 

sołtysa czy się z tym zgadza.   

Pan Jan Jabłoński powiedział, iż on nie widział trasy ścieżek rowerowych, a jak 

powinna biec ta trasa przez wieś Folwarki zawarte jest w stosownej uchwale Rady Sołeckiej. 

 

 

Ad. VIII. Zakończenie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 

Pan Edward Batycki zamknął posiedzenie o godz. 14 
25

 

 

Protokołowała: Barbara Szymanowska 

 

 


